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BM.0002.10.2024 

Protokół Nr V.2024 

sesji Rady Miasta Mińsk Mazowiecki, 

która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Mińsku Mazowieckim 

Otwarcia V sesji Rady Miasta Mińsk Mazowiecki dokonała o godz. 15.31 

Przewodnicząca Rady Miasta – Barbara Reda. Poinformowała, że obrady sesji Rady 

Miasta Mińsk Mazowiecki są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Administratorem danych osobowych zgromadzonych  

na nagraniach z sesji jest Burmistrz Miasta Mińsk Mazowiecki z siedzibą przy ul. 

Konstytucji 3 Maja 1 w Mińsku Mazowieckim. Dane osobowe są przetwarzane w związku  

z realizacją obowiązku transmitowania i utrwalania sesji Rady Miasta wynikającym z art. 

20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz w celach 

archiwalnych przez okres wynikający z przepisów ustawy z dnia 14 lipca 1983 r.  

o narodowym zasobie archiwalnym i archiwach. Informacje w tym zakresie oraz dane 

kontaktowe inspektora ochrony danych dostępne są w Urzędzie Miasta Mińsk 

Mazowiecki oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Mińsk Mazowiecki  

w zakładce Rada Miasta – Klauzula informacyjna – RODO. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Barbara Reda przywitała Burmistrza Miasta – Marcina 

Jakubowskiego, Pierwszego Zastępcę Burmistrza Miasta – Roberta Smugę, Drugiego 

Zastępcę Burmistrza Miasta – Katarzynę Łaziuk, Sekretarz Miasta – Kingę Rosłoniec, 

Skarbnik Miasta - Grażynę Stachowicz, Radcę Prawnego – Mirosławę Gut, Radnych 

Rady Miasta, dyrektorów miejskich jednostek organizacyjnych, prezesów spółek oraz 

wszystkich, którzy uczestniczą i oglądają sesję. 

Następnie sprawdzono liczbę radnych uczestniczących w posiedzeniu. Przewodnicząca 

Rady Miasta przekazała, że w sesji uczestniczy 17 radnych (nieobecni radni: Łukasz 

Lipiński, Krzysztof Miąsko, Tomasz Ruciński oraz Anita Woroncow) i w związku z tym 

stwierdziła kworum do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że sesja została zwołana na podstawie  

art. 20 ust. 1 i 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym – na wniosek 

Burmistrza i ¼ ustawowego składu Rady. Zawiadomienie o zwołaniu sesji  

wraz z projektami uchwał zostało udostępnione za pomocą e-Sesji 23 sierpnia  

2024 r. W porządku obrad ujęto 4 projekty uchwał i przedstawiał się on następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Miasta Mińsk Mazowiecki na rok 2024; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mińsk 

Mazowiecki na lata 2024 – 2033; 

c) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad 

przyznawania i wysokości świadczenia na rzecz rodziny pod nazwą 

„Miński Bon Malucha”; 

https://bip.minsk-maz.pl/bip/205_umminskmazowiecki/fckeditor/file/uchwaly/2024/Nr.LXXI.627.2024%20w%20sprawie%20zmiany%20WPF%20na%20lata%202024-2033.pdf
https://bip.minsk-maz.pl/bip/205_umminskmazowiecki/fckeditor/file/uchwaly/2024/Nr.LXXI.627.2024%20w%20sprawie%20zmiany%20WPF%20na%20lata%202024-2033.pdf
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d) w sprawie przekazania skargi organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. 

3. Zamknięcie obrad. 

Ad 2. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Miasta Mińsk Mazowiecki na rok 2024 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w sprawie powyższego projektu uchwały, 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała go pod głosowanie. 

Uchwałę Nr V.37.2024 w sprawie zmian w budżecie Miasta Mińsk Mazowiecki  

na rok 2024 podjęto w głosowaniu: 15-za, 0-przeciw, 0-wstrzymujących się  

(2 osoby nie oddały głosu). 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mińsk Mazowiecki  

na lata 2024 – 2033 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Marcin Jakubowski, który poinformował, że główne zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczą głównie inwestycji drogowych. Zwrócił uwagę, 

że już w uchwale budżetowej była zmiana dotycząca remontu nawierzchni ul. Parkowej  

i ul. 11 Listopada, dodając, że remonty będą prowadzone jeszcze w tym roku. Burmistrz 

wskazał, że zadania te wchodzą w duży projekt zgłoszony w ramach Polskiego Ładu,  

z którego Miasto otrzymało dofinansowanie i było to wpisane w budżecie na remonty  

i budowę dróg. Odnosząc się właśnie do kwestii budowy dróg, Burmistrz Miasta 

poinformował, że w związku z planowanymi inwestycjami drogowymi, konieczne będzie 

przeznaczenie dodatkowych środków finansowych na ul. Łupińskiego i ul. Lawendową, 

gdyż w wyniku przetargu okazało się, że na modernizację obu dróg trzeba będzie 

dołożyć ponad 6 milionów złotych do zaplanowanego budżetu. Powiedział o 2 ważnych 

ofertach, które oscylowały w podobnych kwotach i wskazał, iż pomimo konieczności 

dołożenia 6 100 000 zł, to i tak dzięki dofinansowaniu z Polskiego Ładu w wysokości 

ponad 50%, budowa ww. dróg będzie dla budżetu Miasta mniej obciążająca niż gdyby 

trzeba było to zrealizować z własnych środków. Poinformował również o przedłużeniu 

okresu realizacji tych inwestycji, z uwagi na brak możliwości wykonania ich w krótszym 

terminie. 

Wobec braku innych chętnych do zabrania głosu w ww. sprawie, Przewodnicząca 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwałę Nr V.38.2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Mińsk Mazowiecki na lata 2024 – 2033 podjęto jednogłośnie: 17-za. 

c) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad 

przyznawania i wysokości świadczenia na rzecz rodziny pod nazwą „Miński Bon 

Malucha” 

Radna Sylwia Idźkowska powiedziała, że przyjęta w 2021 r. uchwała w sprawie 

określenia szczegółowych zasad przyznawania i wysokości świadczenia na rzecz 

rodziny pod nazwą „Miński Bon Malucha” jest doskonałym przykładem jak radni 

poprzedniej kadencji potrafili troszczyć się o interesy mieszkańców i ich rodziny. 

Wskazała, że głosując dzisiaj za uchyleniem świadczenia, rodzicom odbierane są środki, 

które mogą przeznaczyć na wychowanie dzieci. Nadmieniła, że „Miński Bon Malucha” to 

https://bip.minsk-maz.pl/bip/205_umminskmazowiecki/fckeditor/file/uchwaly/2024/Nr.LXXI.627.2024%20w%20sprawie%20zmiany%20WPF%20na%20lata%202024-2033.pdf
https://bip.minsk-maz.pl/bip/205_umminskmazowiecki/fckeditor/file/uchwaly/2024/Nr.LXXI.627.2024%20w%20sprawie%20zmiany%20WPF%20na%20lata%202024-2033.pdf
https://bip.minsk-maz.pl/bip/205_umminskmazowiecki/fckeditor/file/uchwaly/2024/Nr.LXXI.627.2024%20w%20sprawie%20zmiany%20WPF%20na%20lata%202024-2033.pdf
https://bip.minsk-maz.pl/bip/205_umminskmazowiecki/fckeditor/file/uchwaly/2024/Nr.LXXI.627.2024%20w%20sprawie%20zmiany%20WPF%20na%20lata%202024-2033.pdf
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lokalne świadczenie wspierające opiekę i wychowanie dzieci do trzeciego roku życia 

zamieszkałych na terenie Miasta. Bon Malucha przyznawany jest rodzicom w celu 

zapewnienia dofinansowania legalnego zatrudnienia niań, dopłaty do pobytu dziecka  

w żłobku czy klubach dziecięcych. Zwróciła się, aby radni potwierdzili, że wraz  

z burmistrzem są godnymi reprezentantami wyborców i potrafią dbać o interesy 

mieszkańców, nie tylko w oparciu o poziom polityki centralnej, ale również na poziomie 

lokalnym. Dodała przy tym, że im więcej form wsparcia udostępnionych zostanie 

mieszkańcom, tym większy będzie rozwój Miasta. Podkreśliła, że rodzina powinna być  

w centrum uwagi i na pierwszym miejscu, ponieważ to w niej tkwi potencjał, będący 

źródłem rozwoju Miasta, dlatego niezbędne jest kompleksowe wsparcie, które sprawi,  

że w Mieście będzie żyło się jeszcze lepiej. 

Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta Marcin Jakubowski, który odnosząc się do opieki 

w żłobkach w Mińsku Mazowieckim, powiedział, że to na skutek wprowadzenia 

rządowego programu „Aktywny rodzic”, każda rodzina, która posyła dziecko do żłobka, 

nie tylko w Mińsku Mazowieckim, ale w całym kraju, będzie mogła skorzystać z dopłaty  

w ramach programu „Aktywnie w żłobku” w wysokości 1 500 zł miesięcznie. W tym 

miejscu przypomniał, że bon malucha w Mińsku Mazowieckim wynosił 400 zł i wzrastał  

w przypadku większej liczby dzieci. W związku z tym świadczenie, które będzie 

wypłacane z rządowego programu dystrybuowanego przez Zakład Ubezpieczeń 

Społecznych jest wielokrotnie wyższe niż to, które zostało określone przez Radę Miasta. 

Z przeprowadzonego rozeznania i dokładnych danych dotyczących opłat w żłobkach, 

wynika, że opłaty w żłobkach w Mińsku Mazowieckim wynoszą od 800 do 1700 zł 

miesięcznie. W związku z tym, Burmistrz Miasta powiedział, że w przypadku 

pozostawienia świadczenia w wysokości 400 zł, zdublowałoby się ze ono świadczeniem 

rządowym i wynosiłoby łącznie 1900 zł na jedno dziecko więc bez wątpienia 

spowodowałoby, że w każdym żłobku w Mińsku Mazowieckim ceny wzrosłyby do 1900 zł 

i nie finansowano by mińskich rodzin, tylko przedsiębiorców prowadzących prywatne 

żłobki. Burmistrz Miasta zaznaczył, że projekt uchwały likwidującej bon malucha 

poddano konsultacjom. Następnie powiedział, że jeżeli chodzi o dalszą troskę o rodziny  

i mińskie dzieci, to jeśli sytuacja będzie wymagała udzielenia pomocy finansowej czy 

innej formy w przyszłości, to w miarę zmiany warunków w Mieście, Rada Miasta będzie 

mogła podjąć dowolną inicjatywę, bądź osobiście zwróci się z nią do Rady. Burmistrz 

Miasta powiedział, iż uważa, że obecnie wszyscy rodzice, którzy mają dzieci w żłobku, 

otrzymają o wiele więcej niż do tej pory. Nadmienił, że będzie to pomoc od państwa,  

a nie od Miasta, ale tak samo będzie to wsparcie pochodzące ze środków publicznych. 

Wobec braku innych zgłoszeń do zabrania głosu w ww. sprawie, Przewodnicząca 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwałę Nr V.39.2024 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych zasad przyznawania i wysokości świadczenia na rzecz rodziny pod 

nazwą „Miński Bon Malucha” podjęto w głosowaniu: 13-za, 2-przeciw,  

2-wstrzymujące się. 

d) w sprawie przekazania skargi organowi właściwemu do jej rozpatrzenia 
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Radny Sebastian Reczek, pełniący funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, odnosząc się do przedmiotowej skargi poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się 20 sierpnia br. Komisja po przeanalizowaniu wniesionej 

skargi stwierdziła, że dotyczy ona kompostownika na działce i Rada Miasta nie jest 

organem właściwym do rozpatrzenia tej skargi. Uzasadniając to stanowisko 

poinformował, że zgodnie z art. 5 ust. 6 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach, nadzór nad realizacją obowiązków utrzymania czystości i porządku 

określonych w ust. 1-4 powyższej ustawy, sprawuje burmistrz miasta i wobec tego 

skargę należy przekazać Burmistrzowi Miasta Mińsk Mazowiecki jako organowi 

właściwemu do jej rozpatrzenia, zawiadamiając o tym Skarżącego. 

Uchwałę Nr V.40.2024 w sprawie przekazania skargi organowi właściwemu do jej 

rozpatrzenia podjęto jednogłośnie: 17-za. 

Ad 3. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godz. 15.47 Przewodnicząca Rady 

Miasta zamknęła obrady V sesji Rady Miasta Mińsk Mazowiecki. 

Protokół sporządziła: 

/-/ Małgorzata Branicka 


